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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mehmet Kaplan (MP)

2015/16:130 Bidrag till kommunerna för planarbete

Regeringen har nyligen i sin budgetproposition för 2016 aviserat att 1,85 
miljarder kronor ska fördelas till kommunerna för att kommunerna ska kunna 
möta det stora behovet av bostäder. Dock är det okänt hur pengarna ska 
fördelas.

Enligt propositionen ska medel tillföras och fördelas baserat på det faktiska 
bostadsbyggandet. Men det är oklart på vilka siffror det faktiska 
bostadsbyggandet ska baseras. Gäller det färdigställda eller påbörjade 
byggnationer för 2015 eller planerade byggnationer för 2016? 

Många av kommunernas budget är i dagens läge färdigställd. Om budgeten inte 
redan är antagen kommer den med sannolika skäl att antas i 
kommunfullmäktige under november månad 2015. Således mycket snart. Det är 
därför angeläget att regeringen snarast presenterar sitt tänkta förslag. 

Men anledning av ovanstående vill jag därför fråga statsrådet Mehmet Kaplan:

 

På vilka grunder avser regeringen att fördela pengar till kommunerna vad avser 
faktiskt bostadsbyggande?

………………………………………

Ewa Thalén Finné (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-10-12
Besvaras senast
2015-10-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


